

Date : 17/6/2020

Reference : DClear/2020/3

Resolution No. DClear/2020/3 Concerning Maintenance of Adequate Collateral for Margin Requirements by Clearing Members **القرار رقم DClear/2020/3 بشأن الحفاظ على ضمان سداد كافي لمتطلبات الهامش من أعضاء التقاص**

After consideration of the following:

بعد الاطلاع على:

1. Article 13 to Article 15 of The Chairman of the Securities and Commodities Authority Board of Director's Decision No. (22/R.M) of 2016 Concerning the Regulation of Central Clearing Party; and
المواد من رقم 13 إلى رقم 15 من قرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (22/ر.م) لسنة 2016 بشأن تنظيم أعمال شركة التقاص المركزي؛ و
2. Chapter 6 of the Dubai Clear General Rules of Securities Clearing and Settlement Services; and
الفصل السادس من قواعد شركة دبي للمقاصة العامة لخدمات تسوية ومقاصة الأوراق المالية؛ و
3. Dubai Clear Policies and Procedures
سياسات وإجراءات دبي للمقاصة.

Each Clearing Member ("CM") is required to maintain adequate Collateral balance for their Trading Member's Daily Trading Limit and Margin requirements for trading, to avoid any trading interruptions and/or insufficient Collateral for Margin requirements.

يتعين على كل عضو تقاص الحفاظ على رصيد ضمان سداد كافي للإلتزام بمتطلبات حدود التداول اليومية الخاصة بأعضاء التداول لديه، ومتطلبات الهامش الخاصة بالتداول، وذلك لتجنب أي خلل بالتداول و/أو عدم توفر ضمانات كافية بمتطلبات الهامش.

CMs must ensure that they have adequate Collateral's procedures in place to meet their additional Collaterals requirements based on expected trading volumes of their Trading Members ("TM") and Margin requirements for trading, to avoid adhoc increase of Collateral balance request at the last moment.

يجب على أعضاء التقاص التأكد من توفر الإجراءات المناسبة لديهم للإلتزام بمتطلبات الضمانات الإضافية، وفقاً لأحجام التداول المتوقعة لأعضاء التداول لديهم، ومتطلبات الهامش الخاصة بالتداول، وذلك لتجنب طلب زيادة حد الضمان في اللحظات الأخيرة.

We would like to remind CMs that failure to maintain adequate Collateral for Daily Trading Limit and for daily Margin requirements will result in automatic CM's Suspension and subsequently inability for their TM's to place orders and matching rights in particular and the TM's trading functions in general.

نود أن ننوه لأعضاء التقاص بأن الفشل في الحفاظ على ضمان سداد الكافي لتغطية حدود التداول اليومية ومتطلبات الهامش اليومية، سيؤدي إلى التعليق التلقائي لعضوية عضو التقاص وبالتالي عدم قدرة عضو التقاص على إدخال الأوامر ومطابقة التداول - بشكل خاص، وتعليق وظائف تداول أعضاء التداول بشكل عام.

Dubai Clear is not obliged to increase the Daily Trading limit of CMs without the receipt of funds and/or Collaterals documents.

شركة دبي للمقاصة غير ملزمة بزيادة حد التداول اليومي دون إستلام مبلغ و/أو مستندات كضمان سداد.

CM are request to take note of the same to avoid trading interruptions for its TMs .

وعليه فإنه على أعضاء التقاص إتخاذ الإجراءات اللازمة لتجنب وقف التداول عن أعضاء التداول لديهم.

شركة دبي للمقاصة (ذ.م.م)

Dubai Clear LLC



فاطمة علي بن قداد

Fatma Ali Bin Qedad

المدير العام

General Manager